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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.1.2018 

XLI sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 26 stycznia 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie   16:20 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Wojciech Rejterada  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza  

– Pana Mariusza Miłuna, p.o. Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Olecku – Pana Roberta Wiśniewskiego, Komendanta Powiatowego Policji w Olecku   

– Pana Andrzeja Żylińskiego, Wicestarostę Oleckiego – Pana Kazimierza Iwanowskiego 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa. 

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

życzył panu Robertowi Wiśniewskiemu wielu sukcesów zawodowych. Zapewnił, że może on 

liczyć na wsparcie Rady Miejskiej. 

 

p.o. Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Robert Wiśniewski 

podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję oraz miłe przyjęcie. Poinformował, że jest 

olecczaninem. Pierwsze lata jego pracy zawodowej także były związane z tym miastem. 

 

Komendanta nagrodzono brawami 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

 

Odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok. 
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5. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli, 

d) zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania, 

e) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej podmiotom 

prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy 

Olecko, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki, 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej, 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Sedranki II”, 

i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”, 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

8. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.157.2017 z dnia 29 grudnia 2017 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

sporządzania skonsolidowanego bilansu Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.158.2017 z dnia 29 grudnia 2017 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

zasad centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług (VAT) w Gminie Olecko  

i jej jednostkach organizacyjnych, 

 Nr ORN.0050.159.2017 z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2017 rok, 

 Nr ORN.0050.160.2017 z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2017 rok, 

 Nr ORN.0050.1.2018 z dnia 5 stycznia 2018 r. w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2018 r. w zakresie 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej, 

 Nr ORN.0050.2.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek budżetowych do zaciągania zobowiązań, 
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 Nr ORN.0050.3.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej w 2018 r. oraz 

regulaminu jej pracy, 

 Nr ORN.0050.4.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania publicznego w 2018 r. w zakresie 

ochrony i promocji zdrowia, 

 Nr ORN.0050.5.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. w sprawie wykonania uchwały  

nr ORN.0007.10.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie 

przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata  

2015-2018, 

 Nr ORN.0050.6.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.7.2018 z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia terminu 

przyjmowania wniosków o przyjęcie uczniów w roku szkolnym 2018/2019 do klasy 

VII w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

 Nr ORN.0050.8.2018 z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego,  

w tym terminów składania dokumentów, na rok szkolny 2018/2019 do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

 Nr ORN.0050.9.2018 z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego,  

w tym terminów składania dokumentów, do klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Olecko dla uczniów zamieszkałych poza obwodem 

szkoły - na rok szkolny 2018/2019, 

 Nr ORN.0050.10.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

krótkoterminowego na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu  

budżetu Gminy Olecko na 2018 rok, 

 Nr ORN.0050.11.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej, 

 Nr ORN.0050.12.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie realizacji zadań z zakresu 

bezpieczeństwa i zarządzania kryzysowego oraz obrony cywilnej w gminie Olecko  

w 2018 roku, 

 Nr ORN.0050.13.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie realizacji pozamilitarnych 

przygotowań obronnych w gminie Olecko w 2018 r., 

 Nr ORN.0050.14.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadań z zakresu ochrony i promocji zdrowia w 2018 r. oraz 

regulaminu jej pracy, 

 Nr ORN.0050.15.2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w ramach otwartego konkursu ofert 

na wsparcie realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej  

w 2018 r. oraz regulaminu jej pracy. 

 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono przetargi: 

 

 na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych:  nr geod. 3182/37 o powierzchni  

348 m
2
 i nr geod. 3182/38 o powierzchni 343 m

2
, położonych w Olecku przy  

ul. Kasztanowej, przeznaczonych na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległych. Przetarg ustny ograniczony do właścicieli nieruchomości 
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graniczących z nieruchomościami stanowiącymi przedmiot przetargu odbędzie się  

w dniu 9 lutego 2018 r., 

 

 drugi przetarg na sprzedaż udziałów w ½ części  nieruchomości oznaczonej nr geod. 

2536 zabudowanej budynkiem gospodarczym o powierzchni 0,0029 ha  

i nieruchomości oznaczonej nr geod. 578 o powierzchni 0,0320 ha na cele rolne, 

położonych odpowiednio w Olecku na Osiedlu Lesk i w obrębie Lesk. Przetarg 

zostanie przeprowadzony w dniu 6 marca 2018 r. 

 

 Rozstrzygnięto: 

 trzeci przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej nr geod. 80/5 o powierzchni 

2218 m
2
, położonej w obrębie Jaśki z przeznaczeniem pod zabudowę zagrodową. 

Cena nieruchomości ustalona w wyniku przetargu: 31 537,20 zł brutto, 

 

 rokowania na zbycie nieruchomości gruntowej nr geod. 3182/2 o powierzchni 3141 m
2
 

położonej w Olecku przy ul. Wiejskiej z przeznaczeniem pod zabudowę usług 

handlowych. Cena nieruchomości ustalona w rokowaniach: 115 497,00 zł brutto. 

 

 Nie doszedł do skutku szósty przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej nr geod. 

64/3 o powierzchniach 3519 m
2
 z udziałami w działkach stanowiących wewnętrzną 

drogę dojazdową, położonych w obrębie Babki Oleckie z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  

 

 

 Zadania zakończone:  

 

 Przebudowa mostku w Sedrankach na drodze 141045N. Cena realizacji zamówienia 

wynosi 148 553,82 zł.  

 

 Budowa oświetlenia w Judzikach. Cena realizacji zamówienia wyniosła 41 000,00 zł.  

 

 Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Gordejkach (FS). Cena realizacji 

zamówienia wyniosła 6 000,00 zł.  

 

 Budowa drogi Os. Dąbrowskie. Cena realizacji zamówienia wyniosła 298 000,00 zł.  

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Zagospodarowanie plaży gminnej Szyjka w Olecku - (Budżet Obywatelski). 

Ogłoszono przetarg nieograniczony powyżej 30 000 euro – składanie ofert 29 stycznia 

2018 r. Termin realizacji: 15 czerwca 2018 r. 

 

 Przebudowa targowiska miejskiego w Olecku. Ogłoszono przetarg nieograniczony 

powyżej 30 000 euro – składanie ofert 6 lutego 2018 r. Koszt realizacji zadania wg 

kosztorysu inwestorskiego: 2 306 568,50 zł. Termin realizacji: 28 września 2018 r. 

 

 Budowa wielofunkcyjnego boiska przy SP Nr 2 w Olecku - projekt. Wykonawca 

dokumentacji technicznej: MW-PROJEKT, Michał Wołyniec, Gołdap. Wartość prac 

projektowych brutto 24 000,00 zł. Termin wykonania zamówienia – 6 lipca 2018 r. 

 

 Budowa ulicy od ulicy 11-Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku - projekt. 

Wykonawca dokumentacji technicznej: wystąpiono do sześciu jednostek 
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projektowych o złożenie ofert cenowych na usługę do dnia 8 lutego 2018 r.  Termin 

wykonania zamówienia – 30 sierpnia 2018 r. 

 

 Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Gordejkach  (Fundusz Sołecki).  

Wykonawca dokumentacji: Usługi Projektowe i Budowlane Piotr Jasiukiewicz, 

Olecko. Wartość usługi brutto – 1 200,00 zł. Termin wykonania – 8 lutego 2018 r. 

 

 Budowa siłowni terenowej w Zatykach (Fundusz Sołecki). Wykonawca dokumentacji: 

Usługi Projektowe i Budowlane Piotr Jasiukiewicz, Olecko. Wartość usługi brutto  

– 1 200,00 zł. Termin wykonania – 8 lutego 2018 r. 

 

 Przebudowa boisk i bieżni przy Szkole Podstawowej Nr 3  w Olecku. Ogłoszono 

przetarg nieograniczony powyżej 30 000 euro – składanie ofert 8 lutego 2018 r. 

 

 Zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  

– w zakresie rolniczej przestrzeni produkcyjnej. Do końca miesiąca projekt zmiany 

studium, w zakresie ustaleń co do sposobu lokalizacji obiektów chowu i hodowli 

zwierząt oraz wielkości produkcji hodowlanej w naszej gminie, zostanie przekazany 

członkom zespołu ds. inwestycji uciążliwych, do przeanalizowania. 

 

 MPZP dla linii 110 kV pod przebudowę na dwutorową linii 110 kV relacji Olecko 

- Ełk. Trwa rozpatrywanie złożonych do planu wniosków; 22 stycznia odbyło się 

spotkanie z właścicielami gruntów położonych w mieście (Os. Siejnik), na temat 

skablowania linii na obszarze miasta. Za około miesiąc, po indywidualnych 

rozmowach z właścicielami,  Inwestor ma przekazać informację o wynikach rozmów  

z właścicielami i ostatecznym stanowisku co do sposobu realizacji inwestycji  

w granicach miasta. Od wypracowanego stanowiska z właścicielami zależeć będą 

ustalenia planu co do przebiegu i sposobu realizacji linii w mieście. 

 

 MPZP w Kukowie (ferma norek amerykańskich). Projekt planu miejscowego został 

zaopiniowany przez gminną komisję urbanistyczno - architektoniczną i został 

przekazany pozostałym organom i instytucjom do uzgodnień. 

 

 Do 31 stycznia można składać wnioski do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Gąski.  

 

 Do 31 stycznia można składać wnioski do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Olecko - Kolonia. Wnioski należy składać na piśmie,  

w sekretariacie urzędu. 

 

 MPZP w obr. ewid. Olecko 1 (teren pomiędzy obwodnicą Olecka i nieczynną linią 

PKP). Projekt planu miejscowego został zaopiniowany przez gminną komisję 

urbanistyczno - architektoniczną pozytywnie (z uwagami), po wprowadzeniu uwag 

komisji zostanie on przekazany pozostałym organom i instytucjom do uzgodnień. 

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego: 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa - budowa sieci gazowej PE DN125 

przy ul. Parkowej w Olecku, obr. ewid. Olecko 2. 
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 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji    

celu publicznego: 

 

 P4 sp. z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora P4  

w Gąskach – postępowanie umorzone po wycofaniu wniosku. 

 

 Gmina Olecko - budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV – oświetlenie   

w ulicach Chopina i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na 

konieczność ustalenia spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na 

których planowana jest inwestycja.  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa linii kablowej nN-0,4 kV w ulicach: Chopina 

i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na konieczność ustalenia 

spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na których planowana jest 

inwestycja. 

 

 Spółdzielnia Mieszkaniowa w Olecku, ul. Zyndrama 4 - budowa przyłącza cieplnego 

wysokoparametrowego z rur preizolowanych podwójnych DP 2x 139,7x3,6/450  

(DN 125 mm) od ul. Nocznickiego do kotłowni przy ul. Batorego, długość około 1000 

m.  

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa - budowa gazociągu średniego 

ciśnienia wraz z przyłączem i zespołem gazowym redukcyjno - pomiarowym  

o przepustowości ok. 300 m3/h na przyłączu w miejscowości Olecko, ul. Kościuszki 

63 w obrębie ewidencyjnym Olecko 2 oraz w obrębie ewidencyjnym Lesk, gm. 

Olecko. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, - budowa sieci gazowej przy  

ul. 11 Listopada (tereny weterynarii) w Olecku, obr. ewid. Olecko 2. 

 

 Zakończył się projekt „Partycypacja w planowaniu przestrzennym” zrealizowany  

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 

współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Otrzymaliśmy 

grant w wysokości 56 322,20 zł, co stanowiło 100% dofinansowania. W ramach 

projektu prowadzone były działania konsultacyjne procesu sporządzania koncepcji 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku, w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1. Zorganizowaliśmy szereg spotkań konsultacyjnych  

z mieszkańcami, na których prezentowane były koncepcje planu miejscowego. 

Prowadziliśmy otwarte  dyskusje,  podczas których można było zgłaszać swoje opinie 

i sugestie. Wykorzystaliśmy również ankiety badawcze oraz makiety i rysunki 

wizualizacji 3D. Powodzeniem cieszył się również spacer przestrzenny, podczas 

którego zbieraliśmy opinie na temat planu w przestrzeni miejskiej. W projekt zostali 

włączeni uczniowie z dwóch szkół, którzy przygotowali prace konkursowe na temat 

zagospodarowania terenu objętego projektem planu.  Zachęcaliśmy  również 

mieszkańców do korzystania z platformy informatycznej, udostępnionej w ramach 

projektu, umożliwiającej zgłaszanie inicjatyw w ramach prowadzonej procedury 

sporządzania planu. Obecnie trwa dalsza procedura planistyczna. Szczegółowe 

informacje wraz z wizualizacjami, które powstały w trakcie projektu – dostępne są na 

naszej stronie internetowej. 

 

 

 Pozyskaliśmy dofinansowanie na modernizacje Wiewiórczej Ścieżki w wysokości 

1 562 158,03 złotych. Całkowita wartość zadania wynosi 1 837 832,98 zł. Projekt 

„Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 
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jeziora Olecko Wielkie”, będzie realizowany w 2018 roku. Główne zadania 

inwestycyjne to: 

 

 remont nawierzchni i w niektórych miejscach korekta szerokości ścieżki dydaktycznej, 

 

 doposażenie miejsc wypoczynku (plaża harcerska, miejsce przy tzw. betonowym 

drzewie)  w ławki, stoły  i WC, wszystkie toalety na trasie ścieżki będą toaletami typu 

TOI-TOI, 

 

 remont altanki przy Możance, rozbiórka schodów terenowych, budowa murka 

oporowego oraz nowych schodów, 

 

 remont konstrukcji betonowej ławki wraz z budową zadaszenia ławki, wydzielenie 

miejsca na ognisko oraz zlokalizowanie WC, 

 

 remont istniejących naziemnych tarasów widokowych, 

 

 budowa schodów terenowych, 

 

 rozmieszczenie wzdłuż trasy ścieżki śmietników i stojaków na rowery, 

 

 wymiana istniejących ławek rozmieszczonych wzdłuż trasy ścieżki, 

 

 montaż 2 kamer do monitoringu wizyjnego. 

 

 Pozyskano dofinansowanie ze środków Banku Gospodarstwa Krajowego  

na utworzenie lokali socjalnych w miejscowości Rosochackie. W wyniku realizacji 

zadania powstanie 5 mieszkań socjalnych. Całkowity koszt zadania wynosi  

753 393,26 zł, a pozyskane dofinansowanie 339 026,96 zł. 

 

 Na miejskiej stronie internetowej zamieściliśmy propozycję lokalizacji Otwartej Strefy 

Aktywności w Olecku. Jeżeli uda się pozyskać dofinansowanie z programu 

Ministerstwa Sportu i Turystyki, pierwsza pełnowymiarowa strefa w Olecku 

powstanie przy ulicy Kasprowicza/Batorego. Do 29 stycznia mieszkańcy mogą wnosić 

uwagi do zaproponowanej koncepcji strefy oraz przekazać propozycje dotyczące 

urządzeń siłowni terenowej, strefy rekreacji i placu zabaw. Uwagi i opinie należy 

kierować do Wydziału Strategii i Rozwoju.  

 

 W dniu 9 lutego 2018 r. o godzinie 16:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Olecku odbędzie się spotkanie informacyjne dla mieszkańców dotyczące inwestycji 

i działań ekologicznych wokół jeziora Oleckie Wielkie i rzeki Lega planowane  

do realizacji w latach 2018-2019. Celem spotkania jest zwiększenie zaangażowania 

mieszkańców w sprawy dotyczące rozwoju infrastruktury turystyczno - rekreacyjnej  

w mieście. W programie spotkania zaplanowano: 

 

 prezentację głównych założeń i rozwiązań technicznych projektu „Ochrona 

Bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni jeziora 

Olecko Wielkie”, który będzie realizowany w 2018 roku, 

 

 prezentacja projektu technicznego dotyczącego zagospodarowania rzeki Lega  

od „Długiego mostku” do mostu drogowego przy Alei Zwycięstwa, budowy zbiornika 

wodnego oraz zagospodarowania terenów zielonych – projekt w przygotowaniu. 
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 Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Olsztynie, w drodze postanowień opartych 

na przepisach ustawy Ordynacja podatkowa, wyznaczyło organ podatkowy  

do załatwienia spraw dotyczących zobowiązań podatkowych burmistrza, zastępcy 

burmistrza, skarbnika, a także ich małżonków, rodzeństwa, wstępnych, zstępnych  

i osób powinowatych do drugiego stopnia. 

 

 Trwa wymiar podatków na 2018 rok. Sołtysi proszeni są o zgłoszenie się do pokoju  

nr 25 po odbiór decyzji, które doręczają mieszkańcom sołectw. 

 

 W dniu 15 stycznia upłynął termin składania deklaracji w sprawie podatku rolnego  

i leśnego przez osoby prawne. Osoby prawne mają obowiązek złożyć deklarację  

w sprawie podatku od nieruchomości do 31 stycznia i także w tym terminie dokonać 

wpłaty pierwszej raty podatku. 

 

 Podatnicy podatku od środków transportowych zobowiązani są złożyć deklarację  

w terminie do 15 lutego i także w tym terminie dokonać wpłaty pierwszej raty 

podatku. 

 

 W lutym producenci rolni mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.  

Do wniosku dołącza się faktury VAT za okres od 1 sierpnia 2017 r. do 31 stycznia 

2018 r. 

 

 Od 6 marca 2015 r. osoby zadłużone z tytułu czynszu na kwotę ponad 3 000 zł mogą 

korzystać z możliwości odpracowywania zadłużenia. Zaległości z tytułu czynszu  

i opłat na koniec 2017 roku wynoszą 1 422 983,45 zł (bez odsetek za zwłokę). 

Spośród wszystkich osób zalegających z czynszem ponad 150 rodzin mogłoby 

skorzystać z możliwości odpracowania zadłużenia. O takiej formie wyjścia  

z zadłużenia informowaliśmy w lokalnej prasie, na stronie www urzędu. Informacja 

dotarła także bezpośrednio do każdej zadłużonej rodziny, ponieważ była dołączana  

do rozsyłanych wezwań do zapłaty. Od początku funkcjonowania programu do dzisiaj 

wniosek o możliwość odpracowania złożyło 16 osób, z których 2 osoby pracują,  

1 osoba odpracowała zadłużenie w całości, 1 osoba w części odpracowała, a w części 

spłaciła zadłużenie, 2 wnioski są w trakcie realizacji, natomiast pozostałe osoby nie 

podpisały umowy, porzuciły pracę lub nie regulowały bieżących opłat.  

Od 1 marca 2017 r. wartość świadczenia rzeczowego wynosi 9 zł za 1 godzinę. Przez 

niemal 3 lata funkcjonowania programu dłużnicy odpracowali łącznie kwotę  

32 347 zł. Największa liczba przepracowanych godzin to 176, a najniższa – 2 godziny 

w miesiącu. Osoby chętne do odpracowywania zadłużenia kierowane były do pracy 

głównie w PGK i MOSiRze. 

 

 Sprawy środowiskowe: 

 

 Imionki: 19 grudnia 2017 r. wydaliśmy odmowną decyzję dla przedsięwzięcia 

polegającego na budowie centrum badawczo - rozwojowego hodowli trzody chlewnej 

w Imionkach. W dniu 11 stycznia 2018 r. do Urzędu wpłynęło odwołanie firmy 

Wesstron. Odwołanie razem z aktami sprawy w dniu 15 stycznia 2018 r. 

przekazaliśmy do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie. 

 

 Olszewo – budowa tuczarni: 22 stycznia 2018 r. wniosek wraz z raportem  

o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko wysłaliśmy do instytucji opiniujących 

i uzgadniających tj. do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku, 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Olsztynie, Urzędu 
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Marszałkowskiego w Olsztynie oraz do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Białymstoku. 

 

 Kukowo i Rosochackie –  budowa kurników: W dniu 10 stycznia 2018 r. wniosek 

wraz z kartami informacyjnymi przedsięwzięcia wysłano do Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Olsztynie, Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Olecku, Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Zarządu Zlewni  

w Augustowie. Wymienione instytucje mają wyrazić stanowisko, czy dla 

przedsięwzięć należy wykonać raport o oddziaływaniu na środowisko. Na dzień 

dzisiejszy tylko inspektor sanitarny wyraził opinię, w której wskazuje na konieczność 

sporządzenia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko.  

 

 1 lutego br. rozpoczynamy kolejny nabór wniosków na dofinansowanie zadań 

służących ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód. W zeszłej 

edycji z pomocy finansowej gminy Olecko do wymiany starego kotła lub montażu 

przydomowej oczyszczalni ścieków, skorzystały łącznie 102 osoby, z czego aż  

98 osób wykorzystało dotację na wymianę starego kotła na nowy, ekologiczny.  

W 2017 r. rozliczono 55 wniosków, pozostałe 47 jest w trakcie rozliczania. Wnioski 

można pobrać ze strony Urzędu Miejskiego, BIP oraz w Wydziale Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska, pokój nr 5, gdzie dodatkowo można zasięgnąć 

informacji w tej sprawie. Termin składania wniosków upływa z końcem kwietnia.  

 

 Wzorem lat ubiegłych Gmina Olecko przystępuje do Programu zakładającego 

kontynuację usuwania azbestu zalegającego na dachach oleckich budynków. 

Dofinansowanie wyniesie do 85 % kosztów usuwania i utylizacji tego materiału. 

Chcąc skorzystać z dofinansowania, należy złożyć odpowiedni wniosek w Urzędzie 

Miejskim w Olecku, w terminie do 28 lutego 2018 r. Wniosek można pobrać  

i informacji zasięgnąć, podobnie jak w przypadku dofinansowania wymiany kotłów,  

w pokoju nr 5. Uprawnione do złożenia wniosku są m.in. osoby fizyczne (w tym 

rolnicy), kościoły i związki wyznaniowe, spółdzielnie mieszkaniowe, wspólnoty 

mieszkaniowe, stowarzyszenia oraz spółki prawa handlowego. 

 

 W 160 mieszkaniach wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, w których 

źródłem ogrzewania są piece, zamontowane zostaną czujniki czadu. W wyniku 

zapytania ofertowego wyłoniono wykonawcę - Spółdzielnię Mieszkaniowa „Mazury” 

w Olecku, która zakupi i zamontuje czujniki. Jednostkowy koszt zakupu i montażu 

wyniesie 86,40 zł. 

 

 Zwracamy się z apelem do właścicieli, dzierżawców i zarządców nieruchomości oraz  

do mieszkańców gminy Olecko o systematyczne odśnieżanie chodników i dróg 

wewnętrznych, oczyszczanie dachów z nadmiaru śniegu, a także usuwanie 

zwisających sopli lodowych i nawisów śniegowych. Przypominamy, że obowiązek 

odśnieżania chodników przed posesjami należy do ich właścicieli, zarządców lub 

użytkowników. Obowiązek ten wynika przede wszystkim z ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Niewywiązywanie się z tego 

obowiązku zagrożone jest karą grzywny w wysokości do 1 500 zł. 

 

 W dniu 31 grudnia 2017 r. o godzinie 12:00 po raz pierwszy z ratusza wybrzmiał 

hejnał Gminy Olecko.  

  

 W Urzędzie Miejskim w Olecku odbywają się dyżury eksperta ZUS w zakresie: 

 prowadzonej działalności gospodarczej, 

 zatrudniania pracowników, 

 emerytur, rent, kapitału początkowego, 
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 zasiłków i prewencji rentowej. Osoby zainteresowane mają również możliwość 

założenia profilu PUE, dzięki któremu można uzyskać dostęp do własnych danych 

zgromadzonych na osobistym koncie w ZUS  (należy zabrać dowód osobisty  

i pamiętać swój adres e-mail). Najbliższy dyżur zaplanowany jest na  9 lutego 2018 r.  

w  godzinach 10:00 - 14:00. 

 

 Od stycznia 2018 r. Urząd Miejski w Olecku jest otwarty w poniedziałki od godziny 

8:00 do 16:00, a w pozostałe dni tygodnia, od 7:30 do 15:30. 

 

 1 lutego br. o godzinie 12:00 odbędzie się narada z sołtysami.  

 

 Podpisana została umowa na cykliczne audycje w  radiu 5. Pierwszy wywiad  

w ramach  cyklu „Dzień dobry Olecko” odbył się 24 stycznia.  Dwa razy w ciągu 

miesiąca będę prezentować na antenie radia informacje o projektach realizowanych 

przez Gminę Olecko i jej jednostki organizacyjne.  

 

 W najbliższym czasie zostanie podpisana umowa z olecczanką, panią Ewą Kozłowską 

na przygotowanie materiału do książki o zmianach zachodzących w Olecku po 1945 

roku. Materiał ma powstać na podstawie zebranych materiałów oraz 

przeprowadzonych rozmów z mieszkańcami. Publikacja  będzie wydana w przyszłym 

roku. 

 

 Tworzymy kalendarz imprez związanych z obchodami 100 rocznicy odzyskania przez 

Polskę niepodległości na podstawie zgłoszeń gminnych jednostek organizacyjnych. 

Do końca stycznia czekamy na propozycje od mieszkańców związane z obchodami 

tego wyjątkowego jubileuszu.  

 

 Po raz trzeci mieszkańcy Olecka mogą skorzystać z 50 tysięcy złotych na realizację 

swoich planów. Do wtorku, tj. do 30 stycznia 2018 r. czekamy na wnioski w ramach 

tzw. inicjatywy lokalnej. To forma współpracy jednostek samorządu terytorialnego  

z mieszkańcami, w celu wspólnego realizowania zadań publicznych na rzecz 

społeczności lokalnej. 

 

 Trwa promocji gminy w Niemczech. Gminne materiały promocyjne kolportowane są 

podczas targów Boot w Düsseldorfie dzięki uprzejmości stoczni jachtowej Delphia 

Yachts. 

 

 

 W okresie od 22 stycznia do 4 lutego w naszym województwie trwają ferie zimowe. 

Większość szkół, jak również Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate” oraz Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku zaproponowały dzieciom 

i młodzieży ofertę działań w zakresie organizacji wypoczynku i rekreacji. 

 

 Wyposażenie gabinetów profilaktyki zdrowotnej w 2017 roku dla szkół. Zgodnie  

ze złożonymi w 2017 r. wnioskami do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na 

wyposażenie gabinetów profilaktyki zdrowotnej dla szkół, gmina na ww. zadanie 

otrzymała łącznie 30 555 zł. Szkoły zakupiły sprzęt na łączną kwotę 19 186,67 zł. 

Głównym powodem niewykorzystania pełnej kwoty dotacji był krótki termin 

realizacji zadania, jak również trudności w zakupie sprzętu medycznego tj. brak 

towaru w wielu magazynach na terenie całego kraju i tym samym długi termin 

oczekiwania na dostawę zamówionego sprzętu medycznego, co uniemożliwiało 

wywiązanie się w terminie z powierzonego zadania. 
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 Do 10 stycznia organizacje pozarządowe mogły składać oferty na realizację zadań 

publicznych w zakresie kultury fizycznej w 2018 r, na które przewidziano  

w budżecie 200 tys. zł. Wpłynęło 14 ofert na łączną kwotę 379 tys. zł. Rozstrzygniecie 

konkursu i podanie do publicznej wiadomości informacji o przyznanych kwotach 

dotacji nastąpi w dniu dzisiejszym. 

 

 Podsumowując działalność Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2017 rok można 

stwierdzić, że na obiektach sportowych MOSiR zorganizowano 154 różnych imprez  

o zasięgu lokalnym, wojewódzkim, krajowym i międzynarodowym, w tym o randze 

Mistrzostw Polski, Pucharu Polski, Mistrzostw Województwa Warmińsko 

- Mazurskiego oraz Mistrzostw Makroregionu (4 województwa):  

 33 mecze i turnieje piłki nożnej, 

 18 turniejów tenisa ziemnego, 

 16 zawodów pływackich, 

 14 meczy i turniejów piłki ręcznej 

 12 meczy i turniejów piłki siatkowej 

 po 9 zawodów lekkoatletycznych i turniejów siatkówki plażowej 

 po 5 turniejów tenisa stołowego i biegów przełajowych 

 po 2 turnieje koszykówki, squasha oraz pokazów sportów walki 

 po 1 turnieju unihokeja, pokazu nurkowania, kąpieli dla odważnych 

Ponadto odbyło się 21 – imprez masowych kulturalnych i sportowych, tj. koncerty, 

kabarety, olimpiady, zjazdy, pokazy kaskaderskie, a także 3 turnusy „Ferie na sportowo” 

oraz „Wakacje na sportowo”. Łącznie w imprezach sportowych uczestniczyło: 10 275 

sportowców. W czasie wakacji z naszych  obiektów sportowych korzystało 89 grup 

sportowych - średnio po 40 osób w grupie na turnusach trwających przeciętnie 10 dni  

– łącznie 3560 osób (35 600 osobo/dni/noclegów). 

 

 W trzeciej dekadzie lutego planujemy zorganizowanie Gali Oleckiego Sportu,  

na której podsumujemy osiągnięcia sportowe za 2017 r.  

 

 Podsumowanie działań Regionalnego Ośrodka Kultury za 2017 r. nastąpi po złożeniu 

merytorycznego sprawozdania. 

 

 1 stycznia, przy ognisku, pokazie fajerwerków i wspólnych życzeniach, na Placu 

Wolności powitaliśmy Nowy Rok 2018. 

 

 21 stycznia w sali kina odbył się koncert z okazji Dnia Babci i Dziadka. 

 

 28 stycznia 2018 r. o godzinie 15:00 w sali kina ROK „Mazury Garbate” w Olecku 

odbędzie się koncert  pt. „Z Polską Kolędą przez Wieki”. W koncercie 

zaprezentowane będą jedyne w swoim rodzaju utwory autentycznych kolęd z lat  

1863-1981. Naród polski, ciemiężony przez różnych zaborców i okupantów, 

wykorzystywał melodie kolęd, aby wyrazić swoją miłość do Ojczyzny, przywiązanie 

do wiary oraz dla podtrzymania ducha osób gnębionych i więzionych. 

 

 Nowelizacja ustawy Prawo wodne nałożyła na radę gminy obowiązek podjęcia 

uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie danej gminy. Wniosek o umieszczenie 

w wykazie kąpielisk wydzielonego fragmentu wód powierzchniowych, na którym 

planuje utworzyć kąpielisko, składa jego organizator do 31 grudnia roku 

poprzedzającego sezon kąpielowy, w którym kąpielisko ma być otwarte. W tym 

terminie, do gminy, wpłynęły dwa wnioski złożone przez Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Olecku o umieszczenie w wykazie kąpielisk – kąpieliska „Skocznia” 

oraz kąpieliska „Szyjka”. We wnioskach zawarto informacje oraz załączono 

dokumenty, określone w ustawie. Biorąc powyższe pod uwagę, przygotowano projekt 
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uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2018. Zgodnie 

z zapisami ustawy – Burmistrz podaje do publicznej wiadomości projekt uchwały.  

W poniedziałek, w sposób zwyczajowo przyjęty, tj. na tablicy ogłoszeń, na stronie 

internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Olecku, 

podany zostanie przygotowany projekt uchwały. Uwagi oraz propozycje zmian do 

przedmiotowego projektu uchwały będzie można składać w terminie do 19 lutego 

2018 r. (21 dni od daty podania do publicznej wiadomości) w formie pisemnej 

kierując na adres: Urząd Miejski w Olecku, Plac Wolności 3, 19-400 Olecko lub  

w formie elektronicznej na adres: um@um.olecko.pl. Po rozpatrzeniu uwag oraz 

propozycji do projektu uchwały, projekt uchwały wraz z wnioskami o umieszczenie  

w wykazie kąpielisk oraz załączonymi do nich dokumentami zostanie przekazany  

do zaopiniowania instytucjom określonym w ustawie, tj. Wodom Polskim, 

właścicielowi wód, właściwemu organowi Inspekcji Ochrony Środowiska oraz 

Państwowemu Powiatowemu Inspektowi Sanitarnemu. 

 

 

 Dla  Środowiskowego Domu Samopomocy w Olecku zakupiony został  9 - osobowy 

samochód marki Opel Vivaro do przewozu osób niepełnosprawnych. Gmina Olecko 

kupiła go za 136 000 zł, z czego środki pochodziły z dwóch źródeł finansowania: 

 

 56 000 zł - dotacja celowa z budżetu państwa, 

 

 80 000 zł - dofinansowanie ze środków PFRON  w ramach „Programu wyrównywania 

różnic między regionami III”. 

 

 

 24 stycznia w Ełku odbyło się spotkanie w sprawie przebiegu Rail Baltici – trasy 

międzynarodowej z Warszawy przez Ełk do Suwałk, Szypliszek i dalej do krajów 

bałtyckich. Było to spotkanie przedprojektowe, w którym udział wzięły trzy osoby  

na czele z Zastępcą Burmistrza – Mariuszem Miłunem. Było zaprezentowanych  

5 koncepcji przebiegu tej trasy. W poniedziałek zorganizował spotkanie w Urzędzie 

Miejskim z Burmistrzem Gołdapi oraz Wójtem Gminy Kowale Oleckie. Planuje 

zadzwonić jeszcze do Wójta Gminy Świętajno oraz Wójta Gminy Wieliczki po to,  

by wypracować wspólne stanowisko w tej sprawie, ponieważ przedstawione 

koncepcje „omijają” Olecko. Warto zawalczyć o zorganizowanie przystanku  

w Olecku. 

 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zwrócił się z pytaniem odnośnie zmiany przepisów w zakresie kąpielisk. Jeżeli kąpielisko 

przestanie być kąpieliskiem tak jak np. na Dworku Mazurskim, to będzie zakaz kąpieli,  

czy kąpiel na własną odpowiedzialność. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że kąpiel na własną odpowiedzialność. 

 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 podczas ostatniej sesji Radna Maria Wanda Dzienisiewicz ponowiła wniosek, aby komisje 

Rady Miejskiej na swoich posiedzeniach omówiły wprowadzenie transmisji na żywo  

z obrad Rady i zajęły stanowisko w tej sprawie, w drodze głosowania imiennego. 

Informuję, że Komisje Rady Miejskiej zajęły następujące stanowiska: 

 Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy 1 głosie za,  

2 głosach przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie zaopiniowała wniosek. 

Wiceprzewodniczący Komisji Wojciech Leonarczyk zgłosił wniosek o przedstawienie 

stanowiska w sprawie nagrywania posiedzeń komisji – komisja przy 3 głosach przeciw  

i 1 głosie wstrzymującym wyraziła negatywną opinię, 

 Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji (obecnych  

5 członków) przy 3 głosach za (Karol Sobczak, Maciej Juchniewicz i Kazimierz 

Toczyłowski) i 2 głosach wstrzymujących (Wojciech Rejterada i Ferdynand Grodzicki) 

pozytywnie zaopiniowała wniosek, 

 Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 2 głosach za (Maria Dzienisiewicz, 

Wioletta Żukowska), 1 głosie przeciw (Wiesław Zalewski) i 3 wstrzymujących 

(Zbigniew Aksienionek, Henryk Markowski, Grzegorz Wróblewski) pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. 

Podsumowując, głosów za było 6, przeciw 3, a wstrzymujących 6.  

 

Poddał wniosek Radnej Marii Wandy Dzienisiewicz pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, 

9 radnych wstrzymało się od głosu, 1 radny był przeciw. 

 

Rada Miejska zajęła stanowisko, aby sesje były nagrywane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że od następnej sesji, jeżeli uda się przygotować odpowiedni sprzęt, podjęta 

zostanie próba transmisji sesji online. Nie chciałby tylko, aby sesje Rady Miejskiej stały się 

„teatrem przedwyborczym”, a były dalej miejscem pracy merytorycznej radnych. Obawia się, 

że transmisja sesji online może dać niektórym radnym możliwość promowania siebie, 

tworzenia kampanii przed zbliżającymi się wyborami. Transmisję należałoby wdrożyć  

na początku kadencji lub w jej połowie. Dlatego Klub Radnych Mała Ojczyzna Olecko 

wstrzymał się od głosu. Jeżeli sesje przerodzą się w coś innego niż praca merytoryczna, to  

w każdej chwili można odstąpić od tego. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

podkreśliła, że z tym wnioskiem była wcześniej u Przewodniczącego Rady oraz Pana 

Burmistrza, którego intencją jest, aby miejscem intensywnej pracy, dyskusji i sporów radnych 

były komisje, a sesje tylko podsumowaniem pracy radnych. 

 

Radny Karol Sobczak 

uważa, że gdy radni będą świadomi tego, że jest przekaz publiczny, to każda ich wypowiedź 

tym bardziej nabierze charakteru merytorycznego oraz, że każda forma populizmu będzie źle 

odebrana przez wyborców.  
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Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że głosował przeciw nagrywaniu sesji. Transmitując obrady trzeba mieć 

świadomość, że oprócz osób publicznych na sesji są obecne także osoby fizyczne. Ustawa  

o ochronie danych osobowych z dnia 29 sierpnia 1997 r. i art. 61 ust. 3 konstytucji mówią  

o ochronie wolności i praw innych osób i podmiotów gospodarczych. Uważa, że zanim ten 

pomysł wejdzie w życie trzeba ustalić regulamin – powinny być zgody osób, których 

wizerunki będą upubliczniane. Inaczej może zostać złamane prawo z konsekwencjami tego. 

Nie jest przeciwny jawności, ale najpierw należy ustalić zasady tej jawności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

kontynuował przedstawianie spraw wniesionych: 

 

 w dniu 2 stycznia wpłynęło postanowienie Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  

w Olsztynie w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy  

dla inwestycji polegającej na przebudowie i rozbudowie istniejącego budynku 

świetlicy wiejskiej na działce położonej w obrębie geodezyjnym Plewki  

w zakresie melioracji wodnych, 

 

 w dniu 2 stycznia wpłynął wniosek Radnego Macieja Juchniewicza w sprawie 

ustalenia terminów sesji Rady Miejskiej w roku 2018 wskazując przy tym na potrzebę 

wcześniejszego rozpoczynania obrad tj. o godzinie 12:00. Informuję, że w wyniku 

dyskusji na poszczególnych posiedzeniach komisji planowane terminy sesji w 2018 r. 

są następujące: 27 lutego, 23 marca, 27 kwietnia, 25 maja, 22 czerwca, 31 sierpnia,  

28 września oraz 26 października. Sesje, będą odbywały się o godzinie 13:00. 

Godzina rozpoczynania sesji została ustalona na prośbę Radnej Marii Wandy 

Dzienisiewicz oraz Radnej Anny Kaczor. 

Na miejskiej stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej zostanie 

zamieszczony komunikat o terminach sesji. 

 

 w dniu 5 stycznia uczestniczył w uroczystym pożegnaniu ze służbą i zdaniu 

obowiązków Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku, 

 

 w dniu 5 stycznia Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie przesłał odpis 

postanowienia z dnia 28 grudnia 2017 r. wraz z uzasadnieniem w sprawie ze skargi 

Państwa U. Sąd odmówił przywrócenia terminu do wniesienia skargi na uchwałę  

Nr ORN.0007.39.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 maja 2016 r.  

w przedmiocie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Następnie w dniu 16 stycznia wpłynął odpis zażalenia Państwa U. od w/w 

postanowienia, 

 

 w dniu 5 stycznia do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło pismo Poczty Polskiej  

o umożliwienie dojazdu do mieszkańca wsi Babki Gąseckie. Burmistrz udzielił 

odpowiedzi, że droga została naprawiona i jest przejezdna, 

 

 w dniu 19 stycznia Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika  

w Olecku poinformował o zawarciu umów najmu pomieszczeń szkolnych, 

 

 w dniu 19 stycznia reprezentował Radę Miejską na XIII Zimowym Turnieju Piłki 

Nożnej Chłopców na Śniegu o Puchar Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku. 

Zwyciężyła reprezentacja oleckiej „Trójki”, 

 

 25 stycznia Burmistrz zwrócił się z prośbą o wytypowanie w terminie do dnia  

30 stycznia 2018 r. spośród radnych 1 osobę do wzięcia udziału w pracach komisji 

konkursowej, która będzie miała za zadanie rozstrzygnąć konkurs plastyczny pn. „Pies 



 15 

w mieście”. Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki wyraziła 

chęć pracy w tejże komisji. 

 

Zapytał, czy są inne kandydatury. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Marii Wandy Dzienisiewicz. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem kandydatury głosowało  

17 radnych.  

 

 Radnym przekazano pisma w sprawie oświadczeń majątkowych wraz z nowymi 

drukami oświadczeń. Oświadczenia należy złożyć w biurze Rady Miejskiej w terminie 

do dnia 30 kwietnia 2018 r. Obwieszczenie Prezesa Rady Ministrów z dnia  

9 października 2017 r. w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu rozporządzenia  

w sprawie określenia wzorów formularzy oświadczeń majątkowych wraz  

z edytowalnymi wersjami oświadczeń zamieszczono w Biuletynie Informacji 

Publicznej – zakładka Oświadczenia majątkowe, a także przesłano radnym na 

skrzynki mailowe. Zmiana wzoru oświadczenia majątkowego radnego polega na 

obowiązku wykazania w punkcie V. części A - nabycia mienia od związku 

metropolitalnego, 

 

 Przewodniczący poinformował, że interweniował w następujących sprawach: 

 

 zmian w projekcie boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Olecku, 

 

 naprawy drogi w Babkach Gąseckich na prośbę Naczelnika Urzędu 

Pocztowego w Olecku, 

 

 ustawienia toalet przenośnych TOI TOI dla oleckich taksówkarzy, 

 

 podwyżek płac dla pracowników Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Olecku, 

 

 odtworzenia drogi z płyt na Osiedlu Lesk, 

 

 zamontowania poręczy przy zejściu łączącym ulice Dąbrowskiej i Norwida. 

 

Omówił pokrótce każdą ze spraw. 

 

Ponadto wraz z Zastępcą Burmistrza Mariuszem Miłunem oraz Dyrektorem Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku byli z wizytą w Augustowie i oglądali nowopowstałe 

sztuczne lodowisko. Jeżeli znajdą się na ten cel środki, to  takie lodowisko powstanie również  

w Olecku. 

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

o 19 stycznia 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej, 

 

o 23 stycznia 2018 r. odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa, 
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o 25 stycznia 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zapytał, co oznacza pojęcie „związek metropolitalny”. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odpowiedział, że jest to zrzeszenie gmin. Polskie ustawodawstwo nie określa możliwości 

powstania związku metropolitalnego w województwie warmińsko-mazurskim. 

 

Radna Anna Kaczor 

poinformowała, że nie spodziewała się głosowania nad wnioskiem w sprawie nagrywania 

sesji i wychodząc w tym czasie z sali konferencyjnej pozbawiła się możliwości głosowania. 

Niemniej jednak chciałaby powiedzieć, że jest za tym wnioskiem. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

powiedział, że stanowisko Klubu Radnych OKO w sprawie nagrywania sesji jest znane od 

początku kadencji. Wówczas Rada nie przyjęła tego wniosku. To, że sesje są nagrywane 

funkcjonuje w samorządach od lat. Strach radnego Leonarczyka nie ma żadnego 

uzasadnienia, bo człowiek przebywając w przestrzeniach publicznych podlega innym prawom 

i ustawa o ochronie danych osobowych nie ma tu nic do rzeczy. Artykuł 61 ust. 1 i 2 

Konstytucji RP stanowi, że „Obywatel ma prawo do uzyskiwania informacji o działalności 

organów władzy publicznej oraz osób pełniących funkcje publiczne. Prawo to obejmuje 

również uzyskiwanie informacji o działalności organów samorządu gospodarczego  

i zawodowego a także innych osób oraz jednostek organizacyjnych w zakresie, w jakim 

wykonują one zadania władzy publicznej i gospodarują mieniem komunalnym lub majątkiem 

Skarbu Państwa. Prawo do uzyskiwania informacji obejmuje dostęp do dokumentów oraz 

wstęp na posiedzenia kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących  

z powszechnych wyborów, z możliwością rejestracji dźwięku lub obrazu.” Pomysł 

uruchomienia transmisji obrad już teraz jest dobry z uwagi na ustawę, która obliguje 

samorządy do wprowadzenia tego od następnej kadencji. Nie ma tu nad czym dyskutować. 

  

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o więcej informacji na temat lodowiska planowanego w Olecku, czy miałoby ono 

powstać na gruntach miejskich. Pan Arkadiusz Papadopulos w 2010 r. wykonał projekt 

lodowiska z funkcją wykorzystywania go także w okresie letnim. Projekt stracił ważność,  

ale na pewno jest dostępny w Starostwie Powiatowym w Olecku. Miłym akcentem, 

podarunkiem od miasta byłoby zainspirowanie się projektem sporządzonym przez osobę, 

której niestety nie ma już wśród nas. 

 

Radni nie zgłaszali więcej pytań, uwag ani wniosków. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji za 2017 rok. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński  

przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz  

przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej – Wojciech Leonarczyk  

przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Statutowej za 2017 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa za 2017 rok. 

 

Sprawozdania w załączeniu do protokołu. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Karol Sobczak 

 

 poinformował, że w ostatnim czasie podjął się analizy budżetu gminy Olecko.  

W pozycji pozostałe wydatki majątkowe w 2018 r. jest zawarty plan dotacji m.in. dla 

Powiatu Oleckiego na budowę chodnika przy ul. Ełckiej, budowę chodnika przy  

ul. Szosa do Świętajna, przebudowę ul. Batorego – chodniki oraz budowa chodnika  

w Imionkach. Powiat Olecki nie ma zamiaru tych inwestycji czynić. Wobec 

powyższego prosi o informację, na jakiej podstawie inwestycje, które nie zostały 

wprowadzone do budżetu powiatu, zostały wprowadzone do budżetu gminy. Czy 

znane są Panu Burmistrzowi informacje mogące wskazywać, że powiat w 2018 r. 

wykona jednak powyższe inwestycje. Jeżeli inwestycje nie będą realizowane, to na 

jaki cel zostaną przeznaczone oszczędności, a jest to kwota 142 500,00 zł. Na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Oświaty padła sugestia odnośnie projektu uchwały w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej podmiotom prowadzącym 

instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Olecko, aby 

zwiększyć dotację. Prosił, by rozważyć możliwość przeznaczenia na ten cel 

ewentualnych oszczędności inwestycyjnych, 

 

 3 stycznia na jednym z portali społecznościowych pojawił się problem. Mieszkańcy 

dopatrzyli się dziur powstałych na Wiewiórczej Ścieżce. Między mieszkańcami 

wywiązała się dyskusja na ten temat. Dalsza dyskusja oparła się na temat czystości na 

ścieżce. W dyskusji udział wziął Pan Mariusz Miłun - Zastępca Burmistrza, który  

w jednym z kończących zdań napisał, że według niego śmieci nie są zbierane tak 

często jak powinny, ale to wszystko zależy od finansów czyli inaczej mówiąc  

w bardzo dużej mierze od radnych. Przytoczył wypowiedź Zastępcy Burmistrza  

z kolejnego slajdu „Chcę tylko przypomnieć, o czym na pewno Pani bardzo dobrze 

wie, że organem uchwałodawczym i kontrolnym jest Rada Miejska. 

Uchwałodawczym – bo w tym przypadku decyduje, podejmując uchwałę budżetową, 

o podziale środków finansowych na poszczególne zadania na dany rok oraz 
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kontrolnym bo w tym przypadku o którym mówimy, za pośrednictwem komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki rokrocznie temat „Funkcjonowanie spółek 

gminnych” jest omawiany na posiedzeniach tejże komisji, z których wnioski 

przedstawiane są na forum Rady Miejskiej”. Chciałby odbierać tę wypowiedź jako 

niefortunną, ale jest to mówiąc kolokwialnie „bramka samobójcza”. Można 

powiedzieć, że w tej chwili jest jakby nieumiejętność, czego nie można zarzucić 

Burmistrzowi Olszewskiemu, operowania budżetem, w jaki sposób organ 

wykonawczy ma radzić sobie z dwiema dziurami na Wiewiórczej Ścieżce. Nie jest to 

duży problem w skali problemów gminy i do tej pory Burmistrz Olszewski zawsze 

wykazywał się umiejętnością operowania budżetem oraz utrzymywania czystości. To 

nie Rada Miejska jest odpowiedzialna za utrzymanie czystości na co wskazuje 

Zastępca Burmistrza, że radni są odpowiedzialni, że są te dwie dziury oraz za to, że 

jest nieczysto na Wiewiórczej Ścieżce. Myśli, że niechcący spowodował pewnego 

rodzaju skojarzenia bezsilności Pana Burmistrza w tych kwestiach. O ile Pan Zastępca 

dobrze mówił, że to Rada Miejska uchwala budżet i miedzy innymi komisja 

Planowania analizuje budżet i sprawy związane ze spółkami, to nie do końca zostało 

powiedziane, że projekt budżetu przygotowuje Burmistrz i przedkłada go pod obrady 

Radzie Miejskiej. Projekt budżetu jest przygotowywany na podstawie danych  

z jednostek organizacyjnych, m.in. spółki gminy i poszczególnych wydziałów. Radni 

podejmują uchwałę budżetową w wierze, że wszystkie dane doszacowane są w sposób 

właściwy i że żadna z prac merytorycznych wydziałów nie zostanie zakłócona. W tym 

momencie sprawa nieczystości i dziur na ścieżce nie powinny stać się pretekstem, że 

to Rada Miejska jest tym sprawom winna. Jest to „gol samobójczy” drugi dla 

wydziałów, jednostek i prezesa spółki. Precedens ten jest niepokojący także dla Rady 

Miejskiej, bo w tym momencie każda podejmowana uchwała może stać się 

przyczynkiem do tego, że radni staną się winni pokazania mieszkańcom, że coś być 

może nie funkcjonuje należycie, że na coś brakuje pieniędzy, a to nie do końca jest 

stan rzeczywisty. Kolejny „gol samobójczy” Pana Zastępcy dotyczy kolegów z Małej 

Ojczyzny. Większość Małej Ojczyzny w Radzie oznacza, że radni z tego klubu mogą 

każdą uchwałę przyjąć albo odrzucić, podobnie wniosek lub poprawkę do projektu 

uchwały. Z racji posiadanej większości radni tego klubu mogą być między innymi 

pierwszym odbiorcą negatywnych reakcji. Zalecał ostrożność ale i dociekliwość przy 

każdej uchwale. Chce traktować ten temat jako niefrasobliwość wypowiedzi a nie 

nowy model współdziałania organu wykonawczego z Radą Miejską. Byłoby to coś 

fatalnego dla mieszkańców, rozwoju tego miasta, 

 

 podniósł kwestię podejmowanej na ostatniej sesji Rady Miejskiej uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na połączenie spółek gminy. Ten precedens może tworzyć sytuację, 

że gdy spółki zostaną połączone w sposób nienależyty bądź wynikną z tego jakieś 

konsekwencje negatywne dla obu spółek albo dla mieszkańców, to w tym momencie 

ostrożność i dociekliwość również należy zachować. Łączenie spółek odbywa się na 

poziomie menadżerskim a z drugiej strony na poziomie właścicielskim czyli gminy, 

która wystąpiła z tą inicjatywą. Z racji tego precedensu sugerowałby, by zacząć od 

poziomu menadżerskiego czyli: powstanie planu i trybu połączenia spółek. Zapytał, 

kiedy radni poznają analizę ekonomiczną i finansową, jakie gmina będzie miała 

oszczędności lub inne korzyści, czy fuzja doprowadzi do redukcji czy do zwiększenia 

etatów, jakie etaty zostaną zlikwidowane i czy ci pracownicy znajdą pracę i na jakich 

etatach, jakie będą koszty związane z łączeniem spółek, kwoty związane z obsługą 

prawną, przygotowaniem analiz finansowych lub audytów, opłat sądowych, opłat 

eksperckich, kto te koszty pokryje, czy te kwoty zostały zabezpieczone w planie 

wydatków poszczególnych spółek czy też gminy na rok 2018, jakie jest, czy jest 

zadłużenie spółek i ich kondycja finansowa. Zanim radni przejdą do podejmowania 

uchwały, a mają wrócić do tego tematu w maju lub czerwcu, powinni cały czas 

dostawać dawkę informacji, na jakim etapie są przygotowania, by rada, a szczególnie 
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koledzy z Małej Ojczyzny nie stanęli przed jakimś problemem i w przypadku podjęcia 

lub niepodjęcia uchwały ponoszenia odpowiedzialności. Przypomniał, że zarządy 

łączących się spółek powinny sporządzić sprawozdanie uzasadniające połączenie, 

podstawy ekonomiczne.  Tu jest problem, bo jeżeli dobrze pamięta wypowiedź pani 

prezes z ostatniej sesji rady, nie wyraziła ona akceptacji tego pomysłu. Być może 

rozmowy trwają i sprawozdanie ze strony zarządów jednej i drugiej spółki będzie 

wykazane, natomiast uważa, że Rada Miejska powinna taką dokumentację dostać. Co 

najważniejsze, sprawozdania powinny być ocenione przez eksperta, czy są 

merytorycznie i rzetelnie przygotowane, żeby radni mogli z czystym sercem i czystym 

sumieniem podjąć uchwałę dotyczącą połączenia tychże spółek. Powtórzył, że zaleca 

ostrożność i dociekliwość w tej kwestii, bo powstał naprawdę niepokojący precedens. 

Prezentację do wypowiedzi Radnego Karola Sobczaka, wyświetlał Radny Paweł 

Giełazis – prezentacja w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odniósł się do wypowiedzi radnego, z którą nie może się zgodzić. Rozumie, że teraz 

większość spraw, za którymi będzie głosować Mała Ojczyzna Olecko to będą złe sprawy. 

Chciałby tylko przypomnieć, że Pan Radny przez 11 lat był w tym ugrupowaniu. W związku 

z wypowiedzią Radnego dotyczącą dziur na ścieżce, która zajęła 15-20 minut zapytał, czy 

interweniował on w tej sprawie u Burmistrza lub w odpowiednim wydziale. Przed chwilą 

odczytywał sprawy z okresu od ostatniej sesji, w których interweniował i większość z nich 

została załatwiona bez przedstawiania ich na forum. Po to jest Burmistrz i wydziały, żeby 

takie sytuacje załatwiać. Potwierdziły się w tym momencie jego obawy, że sesja nie jest 

jeszcze transmitowana, a już wygląda to w ten sposób. 

 

Radny Karol Sobczak 

odpowiedział, że jako przewodniczący przez 11 lat nie powstała sytuacja, że Zastępca 

Burmistrza czy też Burmistrz na forum publicznym mówili, że rzeczy, które są w nadzorze 

organu wykonawczego są winą Rady Miejskiej. To, że przez 11 lat był przewodniczącym nie 

ma z tą sprawą nic wspólnego. Jeżeli w tej chwili ktoś uprawia politykę to właśnie Pan 

Przewodniczący. Nigdy nie było takiej sytuacji, że musiał z taką sprawą jak dziury na ścieżce 

iść bezpośrednio do Pana Burmistrza, żeby były one załatwione. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

 

 wrócił do informacji, którą przedstawił Pan Burmistrz o osobach, które zalegają  

z opłatami za czynsz. Uważa, że należy zrobić coś więcej w tym temacie, może 

podwyższyć stawkę godzinową, bardziej zmotywować te osoby do zejścia z długu. 

Komisja Rewizyjna swego czasu postulowała, aby osoby takie nie otrzymywały 

bezpośrednio pomocy z opieki społecznej, żeby ta pomoc była w pierwszym rzędzie 

kierowana na spłatę długu. Bezrobocia jako takiego w naszym mieście nie ma. Wiele 

zakładów pracy poszukuje pracowników, więc nie chce mu się w to wierzyć, że osoby 

zalegające z opłatami są bezrobotne i nie mają z czego płacić czynszu. Pomoc tych 

osób zwłaszcza teraz – zimą, gdy są opady śniegu bardzo by się przydały przy 

oczyszczaniu miasta. Wielu mieszkańców i turystów narzeka, że miasto nie jest 

należycie odśnieżone. Rozumie, że nie można tych osób zmusić, ale należy spróbować 

coś jeszcze w tym temacie zrobić, 

 

 poinformował, że jeżdżąc po Polsce na wjeździe do miast często widzi tabliczki  

z informacją, że miasto jest monitorowane. Zapytał, czy nie ma takiego obowiązku, 

aby na wjazdach do Olecka były umieszczone takie tabliczki. 
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Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 

 MOPS - czy zwiększono środki na płace pracowników MOPS, jeżeli tak to w jakiej 

wysokości i kiedy zostanie przeprowadzony remont siedziby ośrodka, 

 

 Szpital w Olecku prowadzony przez Powiat Olecki otrzymał dofinansowanie unijne  

w ramach RPO Warmia Mazury - czy możemy dowiedzieć się czegoś więcej  

o zakresie prac i wynikających z nich udogodnień w dostępie do opieki medycznej dla 

mieszkańców, 

 

 czy Urząd prowadzi lub planuje działania związane z nowymi instrumentami 

zawartymi w nowelizacji ustawy o wychowaniu w trzeźwości, 

 

 jakie kąpieliska na terenie miasta i gminy zostały zgłoszone do Pana Burmistrza  

w terminie do 31 grudnia 2017 r. Nowelizacja wymusza zgłaszanie kąpielisk i szkoda, 

że to wcześniej nie miało miejsca, bo na terenie Warmii i Mazur są tylko  

12 zgłoszonych kąpielisk, a kąpielisko ma taki standard, że może też służyć samo  

w sobie jako promocja gminy, 

 

 kogo w naszej gminie będzie dotyczył i w jakiej wysokości tzw. „podatek od 

deszczu”, 

 

 LOK, smażalnia i grunt gminny do Chaty Mazurskiej - jakie są aktualne i przyszłe 

plany samorządu dotyczące tego miejsca, 

 

 na jakim etapie są wnioski na remont budynku AGT i amfiteatru, 

 

 remont drogi krajowej 65 Ełk-Olecko i Olecko-Kowale Oleckie - jaki jest zakres prac  

i terminy wykonania, prosił o przedłożenie tej informacji radnym, 

 

 przebudowa skrzyżowania do Giżycka na obwodnicy - jaki jest ostateczny zakres prac 

i terminy realizacji. 

 

Prosił o pisemne odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 

 zwrócenie uwagi właścicielom nieruchomości graniczących z Wiewiórczą Ścieżką  

na obowiązek utrzymania czystości i porządku w trakcie prac budowlanych - śmieci  

z budowy walają się na skarpach i na ścieżce (w szczególności chodzi o odcinek 

między plażą z dużym drzewem a Szyjką), 

 

 przygotowanie i upublicznienie kompleksowej informacji o planowanej przez PEC 

inwestycji w mieście oraz zebranie i upublicznienie uwag od mieszkańców, 

 

 wyżywienie w szkołach a raport NIK - przesłanie raportu do szkół, przeprowadzenie 

kontroli jakości wyżywienia i poinformowanie społeczności lokalnej, w szczególności 

rodziców i dzieci, o jej wynikach, 

 

 w związku z raportem NIK o kształceniu dzieci niepełnosprawnych wnioskuje  

o sprawdzenie warunków ich kształcenia w naszych szkołach, sporządzenie informacji 

do upublicznienia na temat wyników i w przypadku wystąpienia nieprawidłowości  

- ich usunięcie, 
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 przygotowanie kompleksowej informacji na temat skutków i wynikających z nich 

obowiązków samorządu (Burmistrza i Radnych obecnej i przyszłej kadencji) wejścia 

w życie ustawy “obywatel-władza” (ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie 

niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, Dz.U. z 2018,  

poz. 130). Po wstępnej lekturze tej ustawy uważa, że część działań należy podjąć  

w obecnej kadencji – dotyczy to m.in. budżetu obywatelskiego, inicjatywy lokalnej, 

petycji, zmian w Statucie Gminy. Prosił Burmistrza i zespół radców o przygotowanie 

materiału, który będzie podstawą do dyskusji radnych obecnej kadencji, co i jak 

zrobić, 

 

 prezentację planów dotyczących przebiegu trasy kolejowej Rail Baltica oraz podjęcie 

działań w sprawie wyboru najbardziej korzystnej dla mieszkańców miasta i gminy 

lokalizacji Dworca/Przystanku w ramach planowanej Rail-Baltica. Jednym z działań 

powinno być przyjęcie przez Radę Miejską, na podstawie zaprezentowanych przez 

Burmistrza informacji, stanowiska/apelu w powyższej sprawie np. na sesji lutowej, 

 

 opracowanie wespół z Gołdapią i Kowalami Oleckimi oraz pozostałymi samorządami 

z Subregionu EGO projektu stanowiska/apelu w sprawie odnowienia linii kolejowej  

z Olecka do Gołdapi, 

 

 przygotowanie na lutową sesję prezentacji o przebiegu drogi ekspresowej Via-Baltica 

przez nasz region ze szczególnym uwzględnieniem jej połączeń z Oleckiem, 

 

 wnioskował do Radnych o stosowanie głosowań jawnych-imiennych przy 

przyjmowanych uchwałach, z wyłączeniem głosowań tajnych, podczas sesji 

począwszy od sesji lutowej do końca kadencji (indywidualne karty głosowań Radnych 

i opracowywana na ich podstawie karta zbiorcza dołączane do protokołów  

z poszczególnych sesji). Klub Radnych OKO służy pomocą przy opracowywaniu 

wzorów kart, 

 

 zamontowanie kamer monitoringu na Dworcu jako element poprawiający 

bezpieczeństwo mieszkańców oraz pozostałych korzystających z tego miejsca, 

 

 remont wjazdu na Dworzec - może w partnerstwie publiczno-prywatnym z firmą, 

której ciężarówki korzystają najczęściej z tego wjazdu i najbardziej go eksploatują, 

 

 zwiększenie środków na odśnieżanie miasta i gminy oraz wzmocnienie nadzoru 

Gminy nad wypełnianiem obowiązku utrzymania dróg i chodników przez zarządców  

i właścicieli, 

 

 zamontowanie w mieście i gminie czujników badających jakość powietrza i stałe 

upublicznienia tych informacji na portalu samorządu i w aplikacji mobilnej. Jeden 

czujnik kosztuje w granicach 1 800 zł. Nie są to rozwiązania drogie, a pomogą 

wyłapać miejsca, gdzie jest zła jakość powietrza i zapewnią stały obywatelski 

monitoring. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje: 

 

 art. 11 b ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że działalność organów 

gminy jest jawna. Ograniczenia jawności mogą wynikać wyłącznie z ustaw.  

Z jawności działalności organów nie wolno robić kabaretu. 19 stycznia odbyło się 
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posiedzenie Komisji Statutowej. Parę dni po posiedzeniu dowiedział się od Radnego 

Giełazisa, że Urząd Miejski transmitował na żywo posiedzenie komisji na jednym  

z portali. Transmisja obejmowała czas przed otwarciem i czas po komisji, również 

fragmenty poza protokołem. Zapytał, kto podjął decyzję o transmisji i na podstawie 

którego zapisu prawa to się stało. Dlaczego tylko część osób wiedziała o transmisji  

i według jakiego klucza. Dlaczego nie zapytano o zgodę przewodniczącego ani nawet 

nie poinformowano o fakcie transmisji. Na podstawie § 79 pkt 1 Statutu Gminy 

Olecko to on odpowiada za przebieg posiedzenia i wszystko co się z nim wiąże spada 

na jego odpowiedzialność. Kto jest dysponentem i administratorem pozyskanych  

w ten sposób danych i kto bierze odpowiedzialność za ewentualne naruszenie ustaw 

m.in. o ochronie danych osobowych, tajemnicy przedsiębiorcy. Art. 61 ust. 3 

Konstytucji o ochronie wolności i praw innych osób i podmiotów gospodarczych oraz 

ustawa z 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych mówi o objęciu tajemnicą 

wszelkich informacji dotyczących zidentyfikowania konkretnych osób – nie będzie 

cytować. Wynika z tego, że utajnienie danego punktu posiedzenia komisji Rady jest 

obligatoryjne ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy 

przedsiębiorcy. Wnosi o pisemną opinię prawną, czy nie zostało złamane prawo  

w procesie przygotowania do transmisji jak również w przebiegu tejże transmisji. Art. 

11 a ustawy o samorządzie gminnym mówi, że organami gminy są rada gminy i wójt. 

Burmistrz powinien zająć się procedurami jawności urzędu, a radzie niech pozwoli 

samej zadecydować, w jaki sposób zrealizuje punkt 11 b ustawy. § 32 Statutu Gminy 

Olecko stanowi, że Burmistrz udziela radnym pomocy w realizowaniu ich uprawnień  

i pomaga w wykonywaniu ich obowiązków, a nie zastępuje, zaś § 19 pkt 1 brzmi,  

że do zadań Burmistrza należy w szczególności przygotowanie wszelkich spraw,  

o których stanowi rada. Wnosi do prawnika o analizę prawną, czy rzeczywiście można 

bez żadnych obostrzeń wprowadzić transmisję. W protokołach nazwiska są 

anonimizowane ze względu na ochronę danych osobowych. Zastanawiał się, co będzie 

w sytuacji, kiedy przyjdzie ktoś, kto będzie chciał ważną rzecz powiedzieć, a nie 

będzie życzył sobie żeby jego dane znalazły się w sieci – czy zostanie taka osoba 

wyproszona, czy zrobimy to wbrew jego woli. Może dojść do sytuacji, że ludzie będą 

bali się na sesjach występować, 

 

 zapytał, co przedsięwzięto, czy otrzymano jakieś informacje zwrotne w sprawie 

Programu Mieszkanie Plus, do którego przystąpiła gmina, 

 

 w informacji o rewitalizacji Wiewiórczej Ścieżki była informacja, że jakieś kamienne 

schody mają zostać rozebrane i coś ma w ich miejsce powstać. Uważa, że jest to 

zabytek. Zapytał, czy zasadnym jest zlikwidowanie tych schodów. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 

 w związku z obchodami 100 - lecia odzyskania przez Polskę niepodległości zgłosił 

wniosek, aby na kopertach umieścić logotyp informujący o tym doniosłym 

wydarzeniu (można wybrać logotyp na podstawie konkursu), 

 

  wniósł, aby większe wydarzenia honorować np.  stemplem okolicznościowym, 

 

 przed paru laty mieszkańcy, w tym przedsiębiorcy – około 30 osób podpisali się pod 

petycją, żeby w ramach poprawy bezpieczeństwa na ul. Kościuszki zamontować 

przejście dla pieszych takie jak już istniejące przy Szkole Podstawowej nr 1 w Olecku. 

Dodatkowe przejście najlepiej zlokalizować w okolicy sklepu Państwa Kielichów. Jest 

tam ograniczenie do 40 km/h, ale mało kto go przestrzega. Trzeba to przestrzeganie 

wymusić jeżeli znak nie działa. Rozmawiał na ten temat z dzielnicowym i potwierdził 

on, że na ul. Kościuszki doszło do ośmiu zdarzeń – prędkość też się do tych zdarzeń 
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przyczyniła. Pytał wcześniej, czy jest możliwość współfinansowania z powiatem tego 

przedsięwzięcia. Dostał zwrotną odpowiedź, że powiat o to nie pytał. Wniósł, aby 

Burmistrz wystąpił do powiatu o budowę podwyższonego przejścia dla pieszych  

w w/w lokalizacji. 

 

Złożył oświadczenie o następującej treści: 

„Na posiedzeniu komisji w zeszłym roku rozmawialiśmy na temat „ławeczki Panasewicza”. 

Moje zdanie było takie, że nie należy honorować pomnikami osób żyjących. Pan Burmistrz 

zgodził się z wnioskiem komisji, że te pieniądze można przenieść na najbliższej sesji do 

rezerwy budżetowej i ewentualnie przeznaczyć je na inny cel. Uważa, że żywym pomników nie 

powinno się stawiać. Życzy panu Panasewiczowi dużo lat życia.” 

 

Podziękował za to, że na cmentarzu ewangelickim ludzie nie parkują już samochodów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odniósł się do interpelacji radnego mówiąc, że dzisiaj Rada Miejska głosowała nad transmisją 

sesji. Komisje nie będą nagrywane. 

 

Radna Anna Kaczor 

 

 zgłosiła, że pasy na przejściach dla pieszych, które były malowane w tamtym roku 

„spływają” razem z topniejącym śniegiem. Ulica Żeromskiego jest nowa, a pasy 

malowane jesienią praktycznie nie istnieją. Dobrze byłoby używać farb odblaskowych 

dzięki którym pasy widać z daleka, 

 

 kilka razy już walczyła z wycinkami drzew. Jeżeli jest zaplanowana wycinka drzew  

i potem te drzewa leżą to dzieje się tak, że tymi drzewami „opiekują się” bobry, 

okorowują je i wciągają do wody. Chodzi o to, że wycięte drzewa nie są od razu 

zabierane. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła następujące interpelacje: 

 

 pytanie dotyczy Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Olecku, czy wnioski 

złożone do budżetu na 2018 rok w sprawie podłączenia do sieci wodociągowej będą 

wykonane w tym roku. Prosiła o odpowiedź na piśmie, 

 

 zapytała, czy w tym roku zacznie się przebudowa drogi krajowej nr 65 w gminie 

Olecko. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

 

 w imieniu Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki zwróciła się do Sołtysów 

Sołectw z prośbą, aby na bieżąco i jak najszybciej zgłaszali do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska potrzeby w zakresie pilnych napraw dróg,  

które można wykonać metodą zaproponowaną przez Zastępcę Burmistrza, 

 

 zgłosiła wniosek, aby Komisja Statutowa zajęła się doprecyzowaniem zapisów 

w Statucie Gminy Olecko dotyczących pracy w komisjach, a przede wszystkim, czy 

radny może jednocześnie pełnić dwie funkcje: przewodniczącego rady  

i przewodniczącego komisji. W tej chwili mamy do czynienia z sytuacją, że 

Przewodniczący Rady Wojciech Rejterada prosi Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Wojciecha Rejteradę o odczytanie opinii 
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o projektach uchwał. Prosiła przy tym, aby radni pamiętali o obowiązku informowania 

przewodniczącego komisji i przewodniczącego rady o ewentualnej nieobecności,  

 

 w świetle uchwalonej w dniu 1 stycznia 2018 r. ustawy Prawo wodne, Rada Miejska 

będzie w najbliższym czasie zobowiązana ustalić stawkę opłaty za deszczówkę. 

Prosiła, aby do marca przedstawić Radzie Miejskiej szczegółową informację na ten 

temat. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

w świetle wniosku Radnej Marii Wandy Dzienisiewicz w sprawie doprecyzowania zapisów  

w Statucie Gminy Olecko dotyczących pracy w komisjach, a przede wszystkim, czy radny 

może jednocześnie pełnić dwie funkcje: przewodniczącego rady i przewodniczącego komisji 

złożył wniosek, aby Pan Burmistrz wraz z kancelarią prawną obsługującą urząd sprawdzili  

w obowiązujących przepisach, czy pełnienie przez przewodniczącego rady funkcji 

przewodniczącego komisji jest zgodne z prawem. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 

 zapisy w budżecie gminy dotyczące pozostałych wydatków majątkowych są właściwe. 

Starostwo Powiatowe wystąpiło do gminy z wnioskiem o ujęcie w budżecie gminy  

na rok 2018 zadań inwestycyjnych i wszystkie zostały wprowadzone do budżetu.  

To, że nie ma ich w budżecie powiatu nie oznacza, że nie będą realizowane. Będą one 

wprowadzone do budżetu prawdopodobnie na najbliższej sesji Rady Powiatu, 

 

 jeśli chodzi o wpis Zastępcy Burmistrza dotyczący Wiewiórczej Ścieżki w jakimś 

sensie był niefortunny. Uważa jednak, że to co jest realizowane z budżetu gminy jest 

realizowane dobrze w miarę posiadanych środków. Nikt nie twierdzi, że Rada Miejska 

odpowiada za utrzymanie porządku na ścieżce – jest to nadinterpretacja. Dodał, że po 

tylu latach wspólnej pracy pewnych rzeczy nie wypada mówić i należałoby zachować 

wzajemny szacunek, 

 

 analiza sprawy połączenia spółek zostanie przedstawiona na komisjach – decyzja  

o ewentualnym ich połączeniu zostanie podjęta wspólnie, 

 

 zaległości czynszowe odpracowują rzetelnie pojedyncze osoby. Informacje  

o możliwości odpracowywania są przekazywane mieszkańcom w każdy dostępny 

sposób i przy każdej okazji. Wątpi w to, że dodatkowe udogodnienia zmobilizują 

mieszkańców, którzy często są zainteresowani umorzeniem długu a nie jego 

odpracowaniem, 

 

 podwyżek płac w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej na razie nie było, ale są 

planowane. Remont będzie realizowany w okresie wiosennym, 

 

 Olmedica w Olecku dostała dofinansowanie około 4 mln zł na wyremontowanie  

i wyposażenie starej części szpitala w celu przeniesienia tam gabinetów specjalistów. 

Nowa część szpitala na dole byłaby przeznaczona na potrzeby szpitala. Problem 

dotyczy wkładu własnego w kwocie około 1 mln zł, ale z tego co się orientuje 

Olmedica nie jest zadłużona, więc mogłaby wziąć kredyt na pokrycie części wkładu 

własnego. Nie wyklucza też dofinansowania przez gminy oraz powiat, 

 

 teren LOK i grunt gminny przyległy do Chaty Mazurskiej został sprzedany. Jeżeli 

nabywca zrealizuje swoje zamierzenia, a myśli, że jest to wiarygodny olecki 

przedsiębiorca, to miejsce będzie jedną z wizytówek miasta, 
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 w środę będzie w Olsztynie i postara się spotkać z dyrektorem. Wszystkie informacje, 

które otrzyma na temat DK 65 na pewno przekaże, 

 

 wniosek Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej przeszedł, drugi został złożony. Spółka 

jest na etapie podpisywania umowy. Być może inwestycję uda się zrealizować jeszcze 

w tym roku. Kotłownia na ul. Składowej zostanie zlikwidowana. Szczegóły przekaże 

na piśmie, 

 

 jeśli chodzi o rewitalizację ścieżki i kamienne schody zapraszał na spotkanie w dniu  

9 lutego w sali konferencyjnej, podczas którego wszystkie te sprawy będą 

analizowane,  

 

 pytanie w sprawie progu zwalniającego Pan Radny Leonarczyk powinien skierować 

do Starostwa Powiatowego. Gmina nie może o tym zdecydować, bo to nie jest jej 

teren. Jeżeli Starostwo Powiatowe wyrazi chęć ustawienia progu, to gmina dołoży się 

do tego zadania, 

 

 przejścia dla pieszych zostaną odmalowane wiosną, odpowiednią farbą. Oprócz 

znaków pionowych powinny być dobrze widoczne znaki poziome. Przejścia dla 

pieszych jak to na Placu Wolności nie powinny być malowane jesienią, 

 

 sprawa drogi ekspresowej Via-Baltica jest na etapie wyłaniania wykonawcy. Przebieg 

drogi został ustalony. Od pół roku trwają rozmowy na szczeblach powiatowych, aby 

wspólnie wyremontować drogę powiatową z Wieliczek do granicy naszego powiatu, 

czyli do Gut, ponieważ węzeł będzie w Kalinowie, 

 

 przytoczył informację Generalnego Inspektora Ochrony Danych Osobowych: 

„Generalny Inspektor Ochrony Danych Osobowych przywołuje także art. 11 b ust 1. 

ustawy o samorządzie terytorialnym, który mówi, że obrady rady gminy oraz jej 

komisji są jawne, a organy gminy powinny zapewnić warunki techniczne i lokalowe 

do tego, aby tę jawność zapewnić. W miarę potrzeby zapewnia się transmisję 

audiowizualną lub teleinformatyczną z posiedzeń organów, o których mowa w ust. 1. 

Ograniczenie dostępu do posiedzeń organów z przyczyn lokalowych lub technicznych 

nie może prowadzić do nieuzasadnionego zapewnienia dostępu tylko wybranym 

podmiotom. Reasumując, każdy mieszkaniec gminy ma prawo uczestniczenia  

w posiedzeniach rady gminy oraz jej komisji i ma prawo do nagrywania tych 

posiedzeń za pomocą kamery lub dyktafonu. Żaden radny nie ma prawa odmówić 

utrwalenia swojego wizerunku, powołując się na ochronę swoich danych osobowych. 

Radny jest bowiem częścią kolegialnego organu władzy samorządowej i podczas 

obrad jest osobą publiczną, wobec której nie obowiązują zastrzeżenia ustawy  

o ochronie danych osobowych. Należy jednak pamiętać, że prawo do nagrywania 

obowiązuje wyłącznie podczas posiedzeń.” W tej sprawie nic więcej dodać nie może. 

Natomiast pisemne stanowisko przygotuje kancelaria prawna. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, że jest taka potrzeba. Art. 11 ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym stanowią, 

że działalność organów gminy jest jawna, a ograniczenia mogą wynikać wyłącznie z ustaw. 

Jawność działania organów gminy obejmuje w szczególności prawo obywateli do 

uzyskiwania informacji, wstępu na sesje rady gminy i posiedzenia jej komisji, a także dostępu 

do dokumentów wynikających z wykonywania zadań publicznych, w tym protokołów 

posiedzeń organów gminy i komisji rady gminy. Podkreślił najważniejszy ust. 3, który mówi, 

że zasady dostępu do dokumentów i korzystania z nich określa statut gminy. 
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Radny Karol Sobczak 

oznajmił, że jego słowa nie wynikały z braku szacunku bądź niechęci współpracy, a wręcz 

odwrotnie. W swojej wypowiedzi podkreślał wielokrotnie, że traktuje wypowiedź Pana 

Zastępcy jako niefrasobliwą, która nie powinna mieć miejsca. Szacunek i chęć współpracy 

okazywał zawsze. Zapewnił, że w tej kwestii nic się nie zmieniło. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Przerwa 5 minut. 
 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że z pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku zrezygnował Pan 

Wojciech Rejterada. W związku z tym należy zmienić uchwałę w sprawie powołania tejże 

komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

dziękował serdecznie Panu Wojciechowi Rejteradzie za pracę w komisji. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.1.2018 

w załączeniu 

 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zmiana uchwały polega na wprowadzeniu w Statucie Gminy zapisów 

związanych z podjęciem przez Radę Miejską uchwały w sprawie ustanowienia hejnału Gminy 

Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Olecko. 

 

 



 28 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.2.2018 

w załączeniu 

 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że biuro funkcjonuje od 2003 roku, a od 2004 roku samorządy naszego 

województwa w związku z wejściem Polski do Unii Europejskiej finansują funkcjonowanie 

tego biura. W tym roku składka jest nieco niższa niż w roku ubiegłym i wynosi 3 710,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane 

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania 

związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.3.2018 

w załączeniu 

 

 

d) zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że przedłożony projekt uchwały dotyczy ujednolicenia obowiązującej 

dotychczas uchwały Nr XXVII/191/04 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 26 października  

2004 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
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dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony oraz wprowadzonych do niej zmian podjętymi 

uchwałami Rady oraz w związku z wyrokiem WSA w Olsztynie. Do projektu uchwały 

wprowadzono autopoprawki. Pojawił się jednolity tekst ustawy o gospodarce 

nieruchomościami i zmieni się podstawa prawna. Ponadto w § 17 dodano ust. 4  

w brzmieniu: ,,Postanowienia ust. 3 mają zastosowanie również w przypadku, gdy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do lat 3, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość”. Dotychczasowy ust. 4 stał się ustępem 5. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

odczytał tytuł projektu uchwały z autopoprawką w sprawie zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.4.2018 

w załączeniu 

 

 

e) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej podmiotom prowadzącym 

instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Olecko; 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że przedstawiony projekt uchwały określa wysokość i zasady ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku 

do lat 3 z uwzględnieniem zmian, jakie weszły w życie z dniem 1 stycznia 2018 r. w ustawie 

z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. Wysokość dotacji dla 

podmiotów prowadzących żłobki pozostaje na dotychczasowym poziomie. Dodano natomiast 

inne możliwości dofinansowania, tj. dla podmiotów prowadzących kluby dziecięce – 150 zł 

oraz dla podmiotów zatrudniających dziennych opiekunów lub prowadzących działalność na 

własny rachunek jako dzienni opiekunowie – 150 zł. Drugą istotną zmianą do poprzedniej 

uchwały jest to, że gmina nie dopłaca do dzieci spoza naszej gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił wniosek, aby zasada nieodczytywania uchwał obowiązywała wszystkie długie 

uchwały, a o ewentualnym nieodczytywaniu uchwały decydował Przewodniczący Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku głosowało  

15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na 

terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

jako wnioskodawca podwyższenia kwot prosił, by pamiętać o tym przy następnej uchwale. 

Na posiedzeniu komisji wstrzymał się od głosu, teraz będzie za, bo jest za uchwałą, która 

wspiera opiekę w żłobkach. Na posiedzeniu komisji odbyła się dyskusja o tym, że są 

rozwiązania w innych uchwałach samorządów, które warunkują przekazanie kwoty do 
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podmiotów prywatnych jakby ściągnięciem równowartości kwoty z czesnego. Przy okazji 

następnej aktualizacji może pojawią się pieniądze i warto pamiętać o takim rozwiązaniu. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w związku z pomysłem podwyższenia kwot dotacji zrobił rozpoznanie, z którego 

wynika, że wśród miast, które stosują dotacje dla żłobków dotacja udzielana w Olecku oraz  

w Stawigudzie jest najwyższa i wynosi 300 zł, Ełk nie podjął takiej uchwały, a dotacje  

w Suwałkach, Gołdapi i Giżycku wynoszą odpowiednio: 147,20 zł, 200 zł i 260 zł.  

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie 

Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.5.2018 

w załączeniu 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że z uchwały intencyjnej należy wykreślić kilka działek w miejscowości 

Dobki, ponieważ Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska nie uzgodnił warunków.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.6.2018 

w załączeniu 

 

 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w obecnie obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego wprowadza się dwie poprawki. W pierwszym załączniku określonym na 

mapie z funkcji usług handlu przeznaczenie terenu zmienia się na funkcję usługową lub usług 

publicznych z zamiarem przekazania działki Komendzie Wojewódzkiej Policji w Olsztynie. 

W załączniku Nr 2 przeznaczenie terenu zmienia się z funkcji zieleni urządzonej na teren 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Karol Sobczak 

zapytał, kiedy można spodziewać się konkretów w sprawie przekazania działki. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku  – Pan Andrzej Żyliński 

odpowiedział, że jest to pytanie nie do końca do niego, bo inwestorem jest Komenda 

Wojewódzka Policji w Olsztynie i takich informacji mógłby udzielić Zastępca Komendanta 

ds. logistycznych. Niemniej jednak ma nadzieję, że wszystko odbędzie się bez zbędnej 

zwłoki. Im szybciej zostaną dopełnione formalności w Olecku, a Pan Burmistrz zapewniał,  

że tak będzie, tym szybciej rozpocznie się inwestycja.  

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.7.2018 

w załączeniu 

 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Sedranki II”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że właściciele gruntów wielokrotnie zwracali się o opracowanie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego na przedmiotowym terenie i przeznaczyć go pod 

zabudowę mieszkaniowo – usługową, co jest zgodne ze Studium kierunków i uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.8.2018 

w załączeniu 
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i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że celem sporządzenia planu jest prawne umocowanie zakazu chowu  

i hodowli zwierząt w granicach planu w liczbie kwalifikującej inwestycję do przedsięwzięć 

mogących znacząco oddziaływać na środowisko. Podczas opracowywania planu firma 

Wesstron złożyła do projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu uwagę z dnia  

8 stycznia 2018 r., która wpłynęła do urzędu w dniu 11 stycznia 2018 r. Uwaga dotyczy 

ustalenia przeznaczenia gruntu na działkach nr 178/7 i 178/8 w miejscowości Imionki, obręb 

Możne, gmina Olecko jako teren rolniczy z możliwością budowy obiektów inwentarskich 

wraz z towarzyszącą infrastrukturą techniczną. Wyraził stanowisko negatywne do złożonej 

uwagi. Radni powinni tę uwagę głosować odrębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

odczytał tytuł projektu uchwały z autopoprawką w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”. 

 

Poinformował, że do projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko złożono uwagę. Zgodnie z załącznikiem Nr 2 do projektu 

uchwały Burmistrz zajął stanowisko o jej nieuwzględnieniu. Stwierdził, że radni zapoznali się 

na posiedzeniach komisji z treścią stanowiska Burmistrza w sprawie złożonej uwagi. 

 

Poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie w/w uwagi zgodnie  

z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 15 radnych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Imionki I”. 
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.9.2018 

w załączeniu 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

dziękowała wszystkim, którzy wzięli udział w pracach dotyczących uciążliwych inwestycji  

w gminie i przyczynili się do tego wielkiego osiągnięcia, że Imionki są ocalone. Udział 

mieszkańców w szczególności pomógł zwyciężyć tę sytuację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

przyłączył się do podziękowań. Dodał, że dzięki działaniom wielu osób Imionki zostały 

uratowane, ale też całe miasto. Olecko jest miastem turystyczno-sportowym i przy takiej 

inwestycji mogłoby zatracić swoje atuty. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

w związku z pytaniami na komisjach, czy gmina Wieliczki jest poinformowana oznajmił,  

że na Święcie Policji rozmawiał z Wójtem Gminy Wieliczki i do tej pory żadne pismo firmy 

Wesstron nie wpłynęło. Prosił Wójta, by w tej sprawie trzymał rękę na pulsie.  

Dziękował wszystkim osobom, które przyczyniły się do podjęcia tej uchwały. 

 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że plan dochodów i wydatków ogółem zwiększa się o kwotę 813 648,00 zł. 

Szczegóły zmian budżetu były szczegółowo omawiane na komisjach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Ferdynand 

Grodzicki  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.10.2018 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 8 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

dziękował Komendantowi Powiatowemu Policji za to, że chociaż raz wydał konkretną 

decyzję i potrafił zrobić porządek, ale tak jak napisał w piśmie to było na jeden dzień. Pisma, 

które kierował do innych organów nie przyniosły żadnych rezultatów, nikt nie chciał ich 

wysłuchać. Zwrócił się do Burmistrza z informacją, że Sąd Okręgowy w Suwałkach Wydział 

Cywilny najprawdopodobniej zwróci się do gminy i starostwa o dokumentację w jego 

sprawie. Zwrócił się też do Zastępcy Burmistrza, by nie oceniał, że przegrali oni wszystkie 

sprawy, bo na razie jeszcze żadnej sprawy nie przegrali oraz, żeby się zastanowił, czy jesienią 

to on nie przegra. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO. 

Apelował jako mieszkaniec i radny, aby zachować rewolucyjną czujność w sprawie 

uciążliwych inwestycji jak ta planowana w Imionkach tym bardziej, że Wieliczki nie mają 

planu miejscowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Przypomniał, że sesja w lutym jest planowana 

na dzień 27 lutego 2018 r. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska            Wojciech Rejterada 


